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Vážený pane doktore, 
 
 
obracím se na Vás touto formou ve věci vybudování krajského fotbalového tréninkového centra. Na mých 
setkáních se zástupci sportovních, zejména menších fotbalových klubů, jsem byl dotazován, jak Jihočeský kraj 
(dále jen „Kraj“) nebo statutární město České Budějovice (dále jen „Město“) hodlá pokračovat v rozvoji 
sportovního areálu na Složišti. Je naprosto zjevné, že na Českobudějovicku máme kritický nedostatek hřišť 
s umělou trávou, která by byla použitelná k trénování a přípravným zápasům v zimním období. Pro tyto účely 
se logicky jako nevhodnější jeví spodní část areálu Složiště, který má v dlouhodobém pronájmu SK Dynamo 
České Budějovice akademie, z. s. (dále jen „Akademie“). Akademie zde měla na základě finanční podpory 
Města a Kraje připravit projekt vybudování 2 nových hřišť a jedné přetlakové haly.  
 
Za poslední roky je bohužel jasné, že se projekt vůbec nikam neposouvá. Toto byla také zásadní výtka, která 
zazněla na projednávání na krajském zastupitelstvu dne 16. 12. 2021, kterého jste byl osobně přítomen. Navíc 
z celého postupu i projednání bylo zjevné, že Akademie ani není připravena realizovat projekt ze svých 
finančních prostředků a opakovaně jste deklaroval očekávání, že naprostou většinu financí do projektu stejně 
vloží Město a Kraj. 
 
Na tomto jednání jsem z pozice hejtmana Kraje veřejně deklaroval závazek, že Kraj je připraven ve spolupráci 
s Městem dotáhnout přípravu i realizaci projektu, pokud bude tréninkové centrum přístupné i dalším klubům 
a veřejnosti. Bohužel od té doby opět nedošlo k vůbec žádnému posunu. Oslovil jsem proto zástupce Města, 
abychom se pokusili vybudování tréninkového centra posunout a najít řešení současného stavu. To, co dnes 
bohužel blokuje jakýkoli postup v projektu a brání tomu, aby celý projekt mohly Kraj a Město společně začít 
realizovat, je existující nájemní smlouva uzavřená mezi Městem a Akademií.  
 
Na základě této smlouvy má Akademie pronajaté pozemky, na kterých by hřiště měla vyrůst. Tato smlouva 
ale dnes pro sportovce ve městě i v okrese bohužel nic nepřináší, ba právě naopak spíše blokuje rozvoj tohoto 
území a možnost vybudovat tam sportovní zázemí pro všechny kluby nejen na Českobudějovicku.  
 
Z tohoto důvodu Vás tímto dopisem společně s primátorkou Města a náměstky pro sport Města a Kraje veřejně 
vyzýváme k úpravě nájemní smlouvy mezi Městem a Akademií, ze které bychom vyjmuli prostor uvažovaný 
pro výstavbu hřišť tak, aby Kraj a Město v co nejkratší době přepracovaly stávající projektovou dokumentaci 
a vybudovaly zde nová osvětlená hřiště s umělým povrchem, která budou k dispozici jak Akademii, tak dalším 
klubům nebo veřejnosti. 
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Jsem přesvědčen, že se shodneme na tom, že bychom měli všichni společně maximálně usilovat o to, abychom 
ve Městě i po celém Kraji měli co největší kapacity sportovišť.  My jsme připraveni to jako krajská a městská 
politická reprezentace realizovat a věřím, že nám v tom vyjdete vstříc a společným jednáním odblokujeme 
pozemky, na kterých by toto zázemí mohlo vyrůst.  

 
 
S přátelským pozdravem 
 
 
 
 
MUDr. Martin Kuba      
hejtman Kraje 
 
 
 
doc. Dr. Ing. Dagmar Škodová Parmová, v. r. 
primátorka Města  
 
 
 
Ing. Pavel Klíma, v. r.                        
náměstek hejtmana Kraje 
 
 
 
Ing. Petr Maroš, v. r. 
náměstek primátorky Města 
 
 

 

 
 
Vážený pan 
JUDr. Vladimír Koubek 
předseda správní rady 
SK Dynamo Akademie České Budějovice, z. s. 
Střelecký ostrov 27/3 
370 01 České Budějovice 7 
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